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Ja beste mensen, we hebben weer een vrouwelijke jubilaris. Eigenlijk uniek, 

want 50 jaar geleden was het hoogste ongebruikelijk dat vrouwen lid werden 

van een voetbalvereniging. Agnes behoort daarmee tot de kleine groep van 

vrouwelijke voortrekkers in die tijd. Goed om even te noemen om ons 

historisch te prikkelen.  

Je maakte dus al vroeg kennis met de Grol want jouw oudste broer Bennie ging 

al heel jong voetballen, met 8 jaar. Zoals we weten is Bennie op de leeftijd van 

74 jaar onlangs overleden. Nog steeds Grol lid hoewel hij in Eibergen woonde. 

Zowel Bennie als jouw andere broer Jos hebben het jubileum van 50 jaar 

lidmaatschap gevierd. Nu jij dus, de familie Ten Bulte heeft de trilogie voltooid.  

Nadat jullie ouders gestorven waren, hebben jullie met je drieën samen lang in 

het ouderlijk huis gewoond. Zo’n 25 jaar geleden verhuisde Bennie naar 

Eibergen en nog niet zo lang geleden vertrok Jos naar een eigen appartement 

op Banninghof in Groenlo. Zodat jij Agnes het rijk alleen hebt. Niet helemaal 

alleen want jouw trouwe collie, een Schotse herdershond wijkt niet van jouw 

zijde, als het moet zit hij naast jou op jouw scootmobiel.  

Je ging niet alleen voetbal van je broers kijken, je was ook verantwoordelijk 

voor de voetbalwas. Gezamenlijke wasvrouwen of een was- strijkservice als 

Tobbedans tegenwoordig, die lagen nog ver in de toekomst. Bennie en Jos 

waren dan wel technische voetballers en maakten geen lange slidings, maar in 

de modder vallen heeft een ander gevolg dan op kunstgras neerkomen.  

Jouw passie bij Grol was en is het eerste elftal. Je kunt de namen van 

legendarische spelers in Grol 1 nog noemen, hoewel in die herinnering een gat 

zit. Een langere periode was je niet meer op het sportpark te zien. Jullie waren 

druk met het verbouwen van het huis waarin jij nu nog woont. Maar vijftien 

jaar geleden pakte jij samen met Jos om de andere week het gezellige 

zondagmiddagtripje naar het sportpark weer op. Maar niet alleen op zondag, 

tournooien waren eveneens leuk om te zien. Of om spelers te ontmoeten zoals 

bij het Grolle 700 toernooi. Een gezellige Belg knoopte een gesprek met je aan 

langs de lijn. Een paar dagen later kreeg je te horen dat je een diepte-interview 

had afgenomen bij Eric Gerets. Het is aan jou te danken Agnes dat hij niet zo 

lang daarna naar PSV ging die veel aan deze speler en trainer heeft gehad. Wij 

willen geen nieuwe speler, maar willen jou wel zolang mogelijk langs de lijn 

zien staan. Wij feliciteren jou heel graag met de eerste 50 jaar!  


